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12/2015                                    Készült: 1 példányban 

 

 

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének 2015. június 23-án 1400 órai kezdettel megtartott ülésének 

 

a.)  jegyzőkönyve 

b.) 62-65  /2015. (VI.23.) határozata 

Napirend:                         
 

 
 

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról a két ülés 
között végzett munkáról, a lakosság szélesebb körét érintő jogszabályokról 
Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 
 
2./ Fotovoltaikus pályázat kivitelező kiválasztása, eredményhirdetés 
Előadó: Török László jegyző úr 
 
3./ A nyári karbantartási munkálatok meghatározása 
Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 
 
4./ Közmunka helyzetének áttekintése 
Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 
 
 
 

 
 
 
 

Mérk, 2015. június 24. 

 

 

 

            Müller Istvánné 
              polgármester 
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Készült: Mérk Nagyközség Képviselő-testületének 2015. június 23-án 1400 órai kezdettel megtartott 
ülésén  

Az ülés helye: Községháza Mérk 

Jelen vannak:  Müller Istvánné polgármester asszony 

Haga Dezső képviselő 

Jónás Ferenc  

Magyarics Anita 

Reszlerné Pásztor Andrea 

Reszler Tibor 

Szimuly Gábor képviselők 

Török László jegyző 

Szabóné Rost Mária NNÖ elnök 

 

Müller Istvánné polgármester asszony köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 

határozatképes, mivel a 7 főből 7 fő jelen van. Javaslatot tesz az alábbi napirend megtárgyalására, és 

jegyzőkönyv hitelesítőnek Magyarics Anita és Jónás Ferenc képviselőket javasolja.   

 
Napirend:          

 
 
1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról a két ülés 
között végzett munkáról, a lakosság szélesebb körét érintő jogszabályokról 
Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 
 
2./ Fotovoltaikus pályázat kivitelező kiválasztása, eredményhirdetés 
Előadó: Török László jegyző úr 
 
3./ A nyári karbantartási munkálatok meghatározása 
Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 
 
4./ Közmunka helyzetének áttekintése 
Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 

 
   
 
 
 
Ezt követően a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a javasolt 
napirend megtárgyalását, és jegyzőkönyv hitelesítőnek Magyarics Anita és Jónás Ferenc képviselőket 
elfogadta. 
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Tárgy / 1. tsp. / Tájékoztató a lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról a két ülés között        
         végzett munkáról, a lakosság szélesebb körét érintő jogszabályokról 

       
       Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 
         
       Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva 
 

 
Kérdés hozzászólás nem hangzott el ezt követően a jelenlévők 7 igen szavazattal ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozták: 
 
 

   Mérk Nagyközség Képviselő-testületének  

   62/2015. (VI.23.) határozata 

   Mérk Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a lejárt  

   határidejű határozatainak végrehajtásáról a két ülés között végzett  

   munkáról, a lakosság szélesebb körét érintő jogszabályokról  

   A képviselő-testület!    

Mérk Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a lejárt határidejű 

határozatainak végrehajtásáról a két ülés között végzett munkáról, a lakosság 

szélesebb körét érintő jogszabályokról szóló tájékoztatót tudomásul veszi, és 

az 52/2015. (V.19.), 53/2015. (V.19.), 54/2015. (V.19.), 55/2015. (V.19.) 

számú határozatokat végrehajtottá nyilvánítja.  

 
 
 
Tárgy / 2. tsp. / Fotovoltaikus pályázat kivitelező kiválasztása, eredményhirdetés 

     
Előadó: Török László jegyző úr 
 
A hirdetmény nélküli közbeszerzési eljárás iratai a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 
Török László jegyző úr ismertette a hirdetmény nélküli közbeszerzési eljárást. Ismertette a bírálási 
jegyzőkönyvet az ajánlatok értékeléséről valamint a szakvéleményt és a döntési javaslatot. 
Kihangsúlyozta, hogy 3 kft lett ez ügyben megkeresve a Stabil Invest KFT, KRS-Invest KFT valamint a 
Digitech System KFT (4700 Mátészalka, Bajcsy Zsilinszky u. 17.) 
 
A Stabil Invest KFT valamint a KRS Invest KFT határidőre árajánlatot nem adott . Érvényes és 
mindenre kiterjedő az ajánlattételi felhívásban foglaltaknak megfelelő ajánlatot a Digitech System 
KFT tett bruttó 22.540.722 Ft összeggel. 
 
Az elhangzottakkal kapcsolatban kérdést intézett Jónás Ferenc képviselő úr. 
 
A feltett kérdésre Török László jegyző úr a kielégítő választ megadta. 
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Rövid beszélgetést követően a jelenlévők értékelve a kivitelező kiválasztásával a kapcsolatos 
dokumentumokat 7 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozták: 
 
 

 Mérk Nagyközség Képviselő-testületének  

   63/2015. (VI.23.) határozata 
    Fotovoltaikus hirdetmény nélküli közbeszerzési pályázat kivitelező  
                                            kiválasztásáról 
 
   A képviselő-testület 
   Mérk Nagyközség Önkormányzat tulajdonát képező  

Mérk Községháza Hunyadi utca 45. Mérk Óvoda-Konyha Béke utca 17. Mérk-
Vállaj Német Nemzetiségi Általános Iskola Béke utca 19. intézményeknél 
megvalósuló fotovoltaikus (napelemes) hirdetmény nélküli közbeszerzési 
pályázat nyertese:  
 
Digitech System KFT (4700 Mátészalka, Bajcsy Zsilinszky u. 17. ) 
Ajánlati árral nettó         17.748.600.- Ft.  

               ÁFA            4.792.122.- Ft. 
               bruttó      22.540.722.- Ft. 
   Ezzel egyidejűleg KRS-Invest KFT (1082 Budapest Corvin Sétány 1/A. III. em 2.) 

és Stabil Invest KFT ( 1149 Budapest Pillangó Park 7. VI. em 95.) mint a 
pályázati felhívásra árajánlatot nem teljesítőket elutasítja. 
 
Felhatalmazza a polgármester asszonyt, hogy a nyertes pályázóval a kiviteli 
szerződést írja alá. 

    
   Felelős: Polgármester asszony 
 
   Határidő: 2015. július 15. 
 
 
Tárgy / 3. tsp. / A nyári karbantartási munkálatok meghatározása 

 
Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 

  
  A karbantartással kapcsolatos igénylista a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdést intézett Reszlerné Pásztor Andrea képviselő asszony. 
Kérdezi, hogy az iskola ebédlő asztalai szeptemberre kaphatnának-e új lemosható műanyag 
abroszokat. 
 
A feltett kérdésre Müller Istvánné polgármester asszony a kielégítő választ megadta. 
 
Török László jegyző úr felhívja a képviselő asszony figyelmét, mint az iskola vezetőjét, hogy a 
szennyvízhálózatra való rácsatlakozás érdekében az iskola intézkedjen arra vonatkozóan, hogy a 
leválasztandó szennyvízakna ki legyen ürítve, mert csak így lehet leválasztani és bekötni az iskolát a 
szennyvíz rendszerbe. 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem hangzott el a képviselő testület 7 igen szavazattal ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozták: 
 

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének  

   64/2015. (VI.23.) határozata 

   A nyári karbantartási munkák meghatározásáról 

   A képviselő-testület! 

Ezen határozathoz csatolt lista alapján a nyári karbantartási igényeket 

elvégezni szükségesnek találja, azt a karbantartás kapacitásának lehetőségei 

figyelembe vételével megvalósítani rendeli a csatolt melléklet szerint.  

Felelős: Polgármester asszony 

Határidő: 2015. október 31. 

 
       Melléklet a nyári karbantartási igényekről 

 
    

Mérki Szívárvány Óvoda karbantartási igényei: 
    

- Udvari játékok felülvizsgálata, renoválása, festése, karbantartása 
- A kerítés ellenőrzése, felújítása 
- A kapu lemezzel, vagy palával való bevonása 
- Vízvezetékek, csapok, lefolyók ellenőrzése, javítása 
- Az iroda meszelése 
- A lépcső beburkolása 
- Az óvoda alapjainak kijavítása, lefestése 
- A csatorna folyamatos ellenőrzése, tisztítása 
- A gazdasági bejárat újra betonozása. 

Művelődési Ház igényei 
- Komplett felújítás ( ajtó, ablak csere, festés, stb. ) 

Mérki Konyha karbantartási munkák igényei: 
      Konyha: 

- tisztító meszelés 
- gázcső átkenése 
- neoncső javítása 

      Húselőkészítő: 
- tisztító meszelés 
- asztal lábainak áttekintése 

Zöldség előkészítő: 
- tisztító meszelés 
- robotgép lábának átkenése 

Raktár (mérleges): 
- ablak átkenése 
- raktárajtó és folyosóajtó átkenése 

Óvodatálaló: 
- tálaló szekrény átfestése 

Iskolatálaló: 
- mosogató részben csempe javítása 
- bejárati ajtó, ablak, konyhaszekrény átkenése 

 
 

Haga Dezső képviselő úr egyéb elfoglaltsága miatt az ülésről eltávozott 1430 órakor. 
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Müller Istvánné polgármester asszony megállapítja, hogy a képviselő testület létszáma 7 főről 6 főre 
csökkent. Az ülést 6 fővel mint határozat képes tovább vezeti. 
 
 
 

Tárgy / 4. tsp. / Közmunka helyzetének áttekintése 
 

Előadó: Müller Istvánné polgármester asszony 
 
Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva 
 

Müller Istvánné az előterjesztéssel kapcsolatosan kihangsúlyozza, hogy minden ülésen tájékoztatást 
adunk a közmunka állásáról így a képviselő testület folyamatosan van tájékoztatva erről a kérdésről. 
Kihangsúlyozva, hogy a közmunka során megtermelt mezőgazdasági terményeket az önkormányzat 
konyhája folyamatosan felhasználja a közétkeztetésben (zöldségfélék, hagyma, saláta és a különféle 
gyümölcsök). Az uborka termesztés beindult, folyamatos a szedés és az átvevőnek a beszállítás. Rövid 
időn belül a burgonya is hasznosításra kerül a konyhánkon. Elmondja továbbá, hogy a különféle 
projektektől függően nagy hangsúlyt helyezünk a közmunka terén a parlagfű mentesítésre és a 
közterületek rendbetételére is.  
 
Az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdést intézett Reszlerné Pásztor Andrea képviselő asszony és 
Szimuly Gábor képviselő úr. 
A feltett kérdésekre Müller Istvánné polgármester asszony a kielégítő választ megadta, kiemelve, 
hogy komoly problémát jelent az üresen álló lakások parlagfű mentesítése, de törekszünk arra, hogy 
a kritikus helyeken a legrövidebb időn belül a kaszálások megtörténjenek.  
 
Rövid beszélgetést követően a képviselő testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozták: 
 

 

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének  

   65/2015. (VI.23.) határozata 

   A közmunka helyzetéről 

   A képviselő-testület!  

A közmunkáról szóló tájékoztatót elfogadja, tudomásul veszi.  

A tárgysorozati pontok megtárgyalását követően Szabóné Rost Mária a Német Nemzetiségi 

Önkormányzat elnöke a települési önkormányzat által szervezett és általuk is támogatott 

gyermeknappal kapcsolatosan fejtette ki véleményét,  elmondva  hogy ő több édességet adott volna 

a megjelenő gyermeknek. 

Szabóné Rost Mária felvetésére Jónás Ferenc képviselő úr közművelődési munkatárs reagált és 

tételesen ismertette a gyermeknappal kapcsolatos kiadásokat.  Hegyalja Sándor (Zizi- Zozi bohóc ) br. 

95.000.- Ft. Sáfrány Emőke (arcfestés) br. 53.000.- Ft., Cukorágyú  br. 30.000.- Ft., Ugrálóvár, 

vidámpark  br. 100.000. Ft., Heidelsperger Mónika (édesség, papírtálca stb.) br. 14.250.- Ft., Lovász és 

Fia Kft. (lekvár, kenyér, cukor stb. ) br. 3.345.- Ft. Összesen br. 295.595.- Ft. 
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Müller Istvánné polgármester asszony kihangsúlyozta, hogy a cigány és német önkormányzat 30-30 

ezer forinttal támogatta a rendezvényt.  A gyerekek Jónás Ferenc képviselő úr által felsoroltakat 

ingyenesen vehették igénybe és kaptak édességet. 

 Az elhangzottakat a képviselők tudomásul vették. Szimuly Gábor képviselő úr tájékoztatta a 

képviselőket, hogy a Mérk-Vállaj Nemzetiségi futball csapat a megyei II. osztályban 6. helyen végzett, 

mivel az előttünk lévő csapattól jogosulatlanul szerepeltetett játékosok miatt pontokat vettek el. 

Müller Istvánné megköszönte a tájékoztatást és gratulált a szép eredményhez.  

Ezt követően kérdést intézett Szabóné Rost Máriához, hogy a Német Nemzetiségi Önkormányzat 

részt kíván-e venni a települési önkormányzat által szervezett „Málenkij robotos „  megemlékezésen. 

Emlékeztette a képviselő-testületet, hogy mint azt már korábban elmondta,  a NNÖ két utóbbi 

gyűlésén jelen volt, és mindkét alkalommal azt javasolta, hogy a 70. évfordulóval kapcsolatos 

emlékműsort ne külön-külön, hanem együtt tartsa a két önkormányzat. Erre a javaslatára azonban 

mai napig nem kapott választ, mivel Galambos Csaba támogatása mellett Szabóné Rost Mária és 

Szabó Richárd még nem döntött erről.  A települési önkormányzat nevében úgy érzi, hogy ezt a 

rendezvényt közösen kellene megtartani, és időszerű lenne hozzákezdeni a szervezéséhez.  

Szabóné Rost Mária Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke magánszemélyként kinyilatkozta, 

hogy nem kíván a települési önkormányzattal együttműködni, a „Málenkij robotos „ megemlékezést 

a Német Nemzetiségi Önkormányzat nevében – bár erről gyűlésen még nem döntöttek - ő nem 

támogatja.  

A képviselő-testület röviden értékelte a megemlékezéssel kapcsolatos kialakult helyzetet és Müller 

Istvánné polgármester asszony javaslatára annak adtak hangot, hogy az általunk szervezett 

megemlékezést a Községházán a tanácsteremben illő módon, a még élők meghívásával meg kell 

tartani.  

Ezt követően Müller Istvánné kérte a képviselőket foglaljanak állást az elmúlt ülésen már jelzett 

kérdésben, hogy a 2 templom között lévő II. világháborús és Málenkij robotos emlékmű mögött lévő 

tujasorral mi legyen, mivel nagyon megnőtt. 

Rövid beszélgetést követően a képviselő-testület úgy foglalt állást, hogy a meglévő tujasort ki kell 

vágni és helyette törpe örökzöldeket kell elhelyezni, és térkővel kell burkolni az emlékmű területét.  

Ugyancsak felvetődött a könyvtárnál lévő tujasor helyzete valamint a bejárati kapu áthelyezése. 

Jónás Ferenc képviselő úr véleménye, hogy a régi kaput ki kellene szedni és új kaput kellene 

elhelyezni, így nagyobb tér lenne a könyvtár előtt. 

Török László jegyző úr szólt, hogy a Béke utca elején lévő útépítéssel kapcsolatos tájékoztató táblát ki 

lehet szedni, azt onnan el lehet távolítani. Jónás Ferenc képviselő úr egyetért és kihangsúlyozta, ha a 

tábla ki lesz szedve akkor a parkolási lehetőség is javulni fog.  
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Reszlerné Pásztor Andrea az urnafal megvalósításáról érdeklődött, majd szólt az ártézi kutak 

díszkúttá építése ügyében.  

Müller Istvánné reagált az elhangzottakra és kihangsúlyozta, hogy mind az urnafal építése és az ártézi 

kutak díszkúttá alakítása fontos feladatunk. Helyi vállalkozótól ehhez a munkához látványtervet és 

árajánlatot kért. Ezután  tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Ópályiban július 11.-én nemzetközi 

aratófesztivál lesz. Jelentkezéseket elfogadnak több kategóriában is. 

Miután több bejelentés, kérdés, hozzászólás nem hangzott el, Müller Istvánné polgármester asszony 

megköszönte az ülésen való megjelenést majd az ülést 15 30 perckor bezárta 

 

 

kmf 

Müller Istvánné       Török László        

polgármester             jegyző 

 
 
 
 
 Jónás Ferenc        Magyarics Anita 
   képviselő             képviselő 

 
 
 
   


